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Interpelacja radnego ws. przejścia dla pieszych na ul. Staszica 

Szanowny Panie Prezydencie! 

Zwracam się do Pana z serdeczną prośbą o powstanie przejścia dla pieszych na 

ul. Staszica przy skrzyżowaniu ulic Wodopojnej i Świętoduskiej. Potrzebę realizacji 

takiego postulatu motywuję dużym natężeniem ruchu pieszych w tym rejonie, 

przemieszczających się zarówno od strony przystanku przy Wodopojnej w górę 

w kierunku deptaka, chodnikiem od strony klasztoru oo. Karmelitów, a także od ulicy 

Staszica i ulicy Szewskiej kierując się dalej w ww. kierunku. Jednocześnie pragnę 

wskazać na ruch samochodowy od strony szpitala przy ul. Staszica. Na konieczność 

zaistnienia takiego rozwiązania zwrócili mi uwagę liczni mieszkańcy tamtego rejonu 

i jestem przekonany, że nie wpłynie ono w sposób istotny na płynność ruchu 

samochodowego w tym rejonie, a zdecydowanie poprawi bezpiecze11stwo pieszych. 

Mając na względzie dobro mieszkańców, ich uwagi oraz liczne prośby jakie do mnie 

spływają proszę Pana Prezydenta o pozytywne ustosunkowanie się do mojej prośby 

i podjęcie konkretnych działa11 w wyżej opisanym kierunku. 


